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Beretning for sæsonen 2019-2020 aflagt på generalforsamlingen d. 19/10-2020. 
 
Beretningen dækker perioden fra sidste generalforsamling d. 22/10-2019 og frem til denne 
generalforsamling d. 19/10-2020. 
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GENERELT 
En meget anderledes sæson 2019/2020 er nu slut. Coronavirus lavede om på hele vores sæson 
som stoppede alt for tidligt. Der skulle handles meget hurtigt, dog uden at gå i panik. Hvad gør 
man som forening, når man står i en situation som ingen har prøvet før eller har erfaring med fra 
tidligere. Hvad kan man gøre og hvad kan man ikke – hvem laver reglerne og hvilke regler skal vi 
overholde lige nu. Spørgsmålene var mange og der var meget få svar fra det offentlige. 
 
Mange nye tanker skulle tænkes og ikke mindst mange nye løsninger skulle findes og sættes i 
gang inden vi kunne starte en ny sæson. Hvordan ville vores medlemmer tage imod den nye 
hverdag og ville der overhovedet komme nogen og ville det hele blive lukket ned igen og hvad så. 
Vi lærer hele tiden, selvom vi helst bare ville glemme og komme tilbage til tiden før coronavirus. 
 
Sagt på en anden måde - administrationen er bestemt ikke blevet mindre og økonomien skal 
følges endnu tættere, da ingen ved hvad fremtiden vil bringer af manglede indtægter eller nye 
udgifter som vi aldrig har haft før i foreningen. Det ser umiddelbart positivt ud og vi er kommet 
fornuftigt igennem den første fase af coronavirus. Anden fase er vi i lige nu, hvor vi skal have 
tingene til at fungere igen i en ny hverdag. Den sidste fase er, at få løftet hele foreningen tilbage 
til før coronavirusen og gerne komme styrket ud på den anden side. Så der er meget arbejde 
endnu før vi slipper helt for at tænke på coronavirus. 
 
Kommunen har store økonomiske problemer og vores springcenter hænger i en tynd tråd, men vi 
kæmper videre. Den nuværende situation viser endnu mere at vi har brug for nye og bedre 
lokaler som vi selv kan disponere over til hverdag. De får ikke lov at slippe denne gang!! 
 
Der er dog også noget positivt – for første gang i lang tid har Slagelse GF 3 gymnaster på junior 
TeamGym landsholdet frem mod EM2021 i Danmark. Sports Acrobatik har også 6 deltagere på 
landsholdet, så vi kan godt være stolte over at kunne løfte dem til det niveau i Slagelse GF. 
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INSTRUKTØRSTATUS 
I sæsonen 2020-2021 har vi desværre ikke kunnet finde nye instruktør til vores Senior Mix og de 
er derfor ikke blevet oprettet i denne sæson. Vi har startet to nye hold (Momento og Sports Acro 
opvisning), som desværre ikke fik den nødvendige tilslutning for at kunne fortsætte, så de er 
desværre lukket igen. Trænerne vil dog gerne prøve igen i næste sæson. 
 
Vi har startet processen med at uddanne alle vores springtrænere i ”Springsikker”. De først 8 tog 
kurset i august 2020 her i Slagelse og et nyt kursus forventes gennemført igen til februar her i 
Slagelse. I løbet af 2021 forventer vi, at alle springtrænere har været igennem kurset, så vi har 
nogle endnu dygtigere trænere i foreningen. 
 
 
HOLD OG MEDLEMSSTATUS 
I sæsonen 2019-2020 havde vi 807 aktive medlemmer, som er ca. 80 medlemmer mindre end i 
sæsonen 2018-2019. 
 
Det ser umiddelbart ud til at medlemsantallet vil være ca. det samme i sæson 2020-2021. 
  
Lidt statistik fra det centrale foreningsregister: 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Ovenstående er det totale antal medlemmer i kalenderåret som har været medlem i foreningen i 
minimum 3 måneder. Det er derfor ikke det samme, som antal aktive medlemmer lige nu. Tallet 
siger dog noget om, at vi har en stor udskiftning af medlemmer fra den ene sæson til den anden. 
 
Vi bør overveje at forlænge sæsonen med 1-2 måneder som lidt kompensation for evt. aflyste 
træninger eller for de hold som kun har kunnet træner hver 14. dag. Dette kan selvfølgtelig kun 
lade sig gøre, hvis trænerne har mulighed for at fortsætte træningen. 
 
 
 
 
 
 
 

Årstal < 25 år > 25 år Herre < 25 år > 25 år Damer Total 
2012 254 135 389 576 335 911 1.300 
2013 252 119 371 582 362 944 1.315 
2014 276 139 415 568 363 931 1.346 
2015 285 119 404 584 337 921 1.325 
2016 268 91 359 682 363 1.045 1.404 
2017 271 92 363 657 363 1.020 1.383 
2018 261 86 347 650 357 1.007 1.354 
2019 231 91 322 604 341 935 1.257 
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ARRANGEMENTER 
Slagelse GF har siden sidste beretning afholdt vores On The Move, juletræsfest og fastelavnsfest. 
Alle andre arrangementer i foreningen er desværre blevet aflyst pga. Covid-19. 
 
On The Move d. 23/11-2019 
En flot opvisning blev igen vist frem for en fuld Antvorskovhal. Selv om ”On The Move” ligger 
tidligt på sæsonen lavede alle hold en flot opvisning med spændende nye serier og svære spring. 
Det er planen at ”On The Move” fremover flyttes til Sorø Gymnastikefterskoles nye opvisningshal. 
 
Juletræsfest d. 7/12-2019 
Juletræsfesten var denne gang som noget nyt rykket til B-hallen, da der umiggelbart ikke var så 
mange tilmeldte. Vi nåede dog op på ca. 90 børn og 130 voksne, så der var tæt pakket i B-hallen. 
Der blev danset om juletræet og julemanden fandt også vej forbi til glæde for alle børnene. Alle 
redskaber blev fundet frem og det helt store legeland blev sat op til børnene. En rigtig god dag. 
 
Fastelavnsfest d. 23/2-2020 
Nymarkshallen var igen i år rammen for en festlig dag med ca. 90 børn i fantasifulde 
udklædninger og deres forældre. Der blev slået katten af tønden på mange forskellige 
redskabsbaner, så vi til sidst havde fundet dronninger og konger ved alle tønder. Dagen blev 
sluttet af med fastelavnsboller og slik til alle børn. Tak til alle hjælperne og tak til kaffebaren. 
 
 
RESULTATER 
Det fleste konkurrencer blev desværre aflyst i foråret 2020, så der er meget få resultater at vise i 
denne beretning. TeamGym nåede en konkurrence med hvert hold og Sports Acrobartik kom slet 
ikke i gang. 
 
TeamGym Minipiger: 
Talent SM – 12. plads 
SM – 5. plads i 2. division 
SM – 6. plads i 4. division 
 
TeamGym Juniorpiger: 
SM – 7. plads i 1. division 
SM – 5. plads i 3. division 
Liga – 23. plads 
 
TeamGym Juniormix: 
Liga – 7. plads 
 
TeamGym Juniordrenge: 
Liga – 9. plads 
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ØKONOMI 
Vores regnskab viser et stort overskud, pga. af nedlukningen i marts 2020. Vi brugte ikke lige så 
mange penge på halleje og trænerne, samt deltageregebyr til konkurrencerne i GymDanmark. 
 
Prøver vi at se bort fra nedlukningen, ville der sandsynligvis have været et underskud på ca. 
50.000 kr. i regnskabet. Den væsentlige årsag er næsten 75 børn mindre i sidste sæson. Dette 
giver mindre indtægter på kontingent og mindre aktivitetstilskud fra kommunen, samt mindre 
lokale tilskud. 
 
Vi skal ikke glemme, at vores sparede lokaleleje i foråret først rammer vores lokale tilskudet fra 
kommune i sommeren 2021. Dette betyder, at vi i denne sæson bruger ca. 200.000 kr. mere på 
lokale leje og samtidig får ca. 100.000 kr. mindre i tilskud. Så er det godt at have lidt i banken. 
 
Vi undgår desværre heller ikke at skulle tilbagebetale en del kontingent ved sæsonafslutingen til 
de hold der har haft nedsat træningstid pga. forsamlingsforbudet på mere end 50 personer. 
 
 
FREMTIDEN 
Vi ser desværre nok frem på en sæson 2020/2021 hvor Covid-19 vil være det gennemgående 
tema i hele sæsonen. Vi har allerede aflyst On The Move, Juletræsfesten, Fastelavn og der kan 
desværre komme flere aflysninger, men det håber vi ikke. Vi vil gøre næsten alt for at vi kan 
gennemføre vores forårsopvisning i en eller anden form. 
 
Hvis vi skal se på det positive, er der stadigvæk mange der gerne vil gå til gymnastik og vi har 
nogle dygtige trænere og får forhåbentligt bedre faciliteter snart, så skal vi nok komme igennem 
denne krise med skindet på næsen. 
 
Vi kan derfor kun glæde os til, at vi forhåbentligt hurtigt muligt vender tilbage til normalen igen 
med store opvisninger, konkurrencer og stævner for alle vores mange gymnaster. 
 
 
AFSLUTNING 
Sidst men ikke mindst vil jeg gerne sige tak til alle i bestyrelsen, instruktører, hjælpere og andre 
frivillige i foreningen, som har gjort et stort stykke arbejde i foreningen. Uden Jeres hjælp ville en 
forening som Slagelse GF ikke kunne fungere. 
 
 
 
Lars Rasmussen 
Formand for Slagelse GF 


